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Адрес Wirth GmbH 
Brehnaer Strasse 1 
06188 Landsberg

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
The manufacturing of edge profiles and light steel sections for industrial and commercial building, machine building and utility and special vehicle
construction is another focus of the business.  

The product mix includes load-bearing cross bars and purlins measuring up to 4 mm in thickness, high-precision body panels up to 12,000 mm long for
buses and, of course, special customised profiles made of galvanised and coated steel, aluminium and stainless steel.  

Wirth also offers processing services such as laser work, perforating, stamping, nibbling, clipping, welding and powder coating.

The quality management system at Wirth GmbH is certified in accordance with DIN EN ISO 9001:2000.  
Wirth GmbH is a member of the IFBS e.V. (Industrial Association for Structural Systems). 
 

Company Profile of Wirth GmbH

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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